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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:885 Sanering av mark för att underlätta bostadsbyggande

Riksdagen har gjort ett tillkännagivande till regeringen om att 
bostadsbyggandet ska vara en styrande faktor vid prioriteringen av områden för 
sanering av mark. På många orter i Sverige är det en stor brist på bostäder. Det 
är därför viktigt att det finns en möjlighet att vid sanering av mark prioritera 
områden som är betydelsefulla för bostadsbyggande. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mehmet Kaplan: 

 

Vilka åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit för att tillmötesgå 
riksdagens tillkännagivande, och avser regeringen att vidta några ytterligare 
åtgärder i linje med riksdagens tillkännagivande? 

………………………………………
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